
Betere busverbinding voor scholieren 

Gisteravond vroeg Maaike vd Brink aandacht voor de verslechterde busverbinding van scholieren uit 

Vaals die in Heerlen naar school gaan. Waarvoor dank. 

Door de nieuwe dienstregeling van Arriva worden zij en medescholieren geconfronteerd met 

overvolle bussen, gemiste aansluitingen. En dat minimaal 3 keer per week. Daardoor duurt het van 

school terug naar Vaals bijna 1,5 uur. 

Onacceptabel. 

Als PvdA vragen we hier al geruime tijd aandacht voor. Onlangs nog hebben we een gesprek gehad 

met ons Statenlid Aleida Berghorst in het kader van haar #roodtrip. 

Naast deze busverbinding blijven we ons inzetten voor een busverbinding van Vaals, via Vijlen en 

Mechelen naar Gulpen. 

Goede openbaar vervoersverbindingen zijn noodzakelijk voor de leefbaarheid van onze gemeente. 

Hierover kunt u ook meer lezen in ons verkiezingsprogramma 

 

https://www.facebook.com/aleida.berghorst?fref=mentions
https://www.facebook.com/hashtag/roodtrip?source=feed_text&story_id=1623121627771488

